
 

 

Haderslev, den 29. november 2021 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

 

fredag den 26. november 2021 

 

Deltagere:  

Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: Carina Bock Møller, Bente Nielsen, Charlotte Juhl-Nielsen, 

Louise Prahl Bårris, Anders Rasmussen, Helene Leerskov Rasmussen, Knud Riis – Julie Barslev 

Dahl og Mette Jacobsen 

Skolens repræsentanter: Simon Mosekjær, Johnny Erichsen, Britt Ebbesen, Anders Ravn, Inge 

Christensen 

Afbud: Helene, Julie og Anders Rasmussen 

    

Dagsorden/referat: 

 

1. Velkomst v/ formand  

Velkomst ved formand Carina. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 

 

3. Godkendelse af referat 

Referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendt - underskrives på næste møde. 

 

4. Nyt fra skolen  

1. Elevsituation / medarbejdersituation / nyt fra lærerrådet 

Elever: Elevtal pt. på 579 elever i skolen og 121 børn i SFO-en. 

Medarbejdere: Orientering om diverse personaleforhold og -sager. 

Nyt fra lærerrådet: God stemning blandt personalet - dog oplever mange af de 

ansatte stor travlhed i hverdagen. 

 

2. Skolens faciliteter 

Legepladsen forventes først færdiggjort i uge 48-49 på grund af 

leveringsudfordringer. Skolen har løbende været i dialog med firmaet, der etablerer 

legepladsen, og givet tydelig udtryk for skolens utilfredshed med hele processen. 

 

3. Undervisning 

Uge 47 er en realuge for 0.-9.kl., mens 10.kl. er i brobygning. 

0.-2.kl. har arbejdet med religionsfaget, 3.-6.kl. har lavet musical, 7.-8.kl. har 

arbejdet med trivsel og faglig fordybelse i de fag, der har været berørt af corona-

nedlukningen, og 9.kl. har haft projektuge med den obligatoriske projektopgave. 

 

 

 

 

 



4. Andet 

Der har været afholdt info-møde for kommende 0.klasses forældre samt for 

kommende 7. klasses forældre og elever. Begge arrangementer var velbesøgte og 

lover godt for optaget til kommende 0. og 7.klasser. 

Der afholdes info-møde for kommende 10.klasses forældre og elever i januar. 

De planlagte skolearrangementer i december - adventskoncert for 

indskolingseleverne og deres forældre, Luciaoptog, julevolleyball-turneringen og 

juleafslutningen i domkirken - bliver desværre alle aflyst grundet det stigende 

smittetal i kommunen og overgangen til Sundhedsstyrelsens anbefalinger i 

tiltagsmodellen. 

Skolen har haft besøg af arbejdstilsynet i november - og det var et fint besøg uden 

anmærkninger og påbud - dog pegede arbejdstilsynet på bedre oprydning i i skabe, 

m.v. i lærerforberedelsesrum som et fokuspunkt. 

I forhold til Covid 19 modtager skolen løbende retningslinjer og justeringer af 

retningslinjerne, og skolens ledelse sørger løbende for at informere både skolens 

personale og brugere (elever og forældre) om retningslinjerne og ændringerne. 

Senest har skolen informeret om retningslinjerne omkring nære kontakter, 

teststrategi, m.v. 

 

5. Økonomi 

1.Budgetopfølgning  

Det ser rigtig fint ud med budgettet for 2021, og der forventes pt. et overskud på 1,5  

million kr. 

Kort orientering/snak om de mulige årsager til det fine resultat og overskud - flere  

forskellige faktorer i spil. 

 

2.Budget 2022  

Præsentation af udkast til budgettet for 2022. 

Udkastet indeholder et negativt forventet resultat for 2022 på ca. 130.000 kr. - dog  

med mulighed for en justering ved at skære på andre poster - specielt de ønsker, der  

er afgivet af de forskellige fag inden for undervisningsområdet. 

Drøftelse af mulighederne for at opjustere det forventede resultat til et positivt  

resultat - dog enighed om, at det ikke er undervisningsområdet, der skal holde for. 

Bestyrelsen godkender det præsenterede udkast og godkender dermed det forventede  

negative resultat. 

 

6. Samfundsansvar – en fællesværdi 

Punktet blev behandlet på sidste lærerrådsmøde, hvor det pædagogiske personale i grupper  

arbejdede med emnet “skolen og omverdenen” og forholdt sig til forskellige spørgsmål  

til emnet. 

Bestyrelsen præsenteret for en sammenskrivning af det pædagogiske personales svar på de 

forskellige spørgsmål. 

Drøftelse af og spørgen ind til de forskellige svar og emner. 

Bestyrelsen peger på, at punktet omkring videreformidling af de aktiviteter og indsatser, 

som skolen har og gør, er et rigtig vigtig punkt - skolen skal tilstræbe i større omfang via de 

forskellige kanaler og medier at fortælle om de mange spændende ting, der sker på skolen. 

 

 

7. Undervisningsmiljøvurdering 2021  

Resultatet af trivsel- og undervisningsmiljø undersøgelsen har været forelagt og godkendt af  

skolens pædagogiske personale på et lærerrådsmøde. 



Snak om enkelte af fokuspunkterne fra undervisningsmiljøvurderingen - bla. skolens toilet- 

forhold. 

Bestyrelsen glæder sig over de overvejende positive svar i undersøgelsen. 

Bestyrelsen godkender undervisningsmiljøvurderingen, som nu lægges på skolens hjemme- 

side. 

 

8. Eventuelt - åbent for tilføjelser 

Orientering om og drøftelse af rengøringsområdet - både status på skolens rengøring nu og 

tanker om fremtiden. 

 

Ønske om tydeliggørelse af retningslinjerne for forældrenes brug af skolens lokaler uden for  

almindelig skoletid - herunder nødvendigheden af lærerdeltagelse. Skolen udarbejder et sæt  

tydelige retningslinjer og informerer bredt ud om det. 

 

Referent: Johnny Erichsen 

 

Mødedatoer for skoleåret 2021-2022: 

26.01.22 – 18.30-21.00 

21.03.22 – 18.30-21.00, revisor fremlægger regnskab 21 for bestyrelsen,  

                  planlægning af generalforsamlingen 

20.04.22 – 17.00-19.00, generalforsamling samt konstitueringsmøde 

16.05.22 – 18.30-21.00 


